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Závěrečná zpráva z veřejného fóra 18. ledna 2012 

Místo a čas konání: divadelní sál ZŠ Masarykova od 17:00 do 19:30 hodin 

Přítomni: 111 zapsaných občanů, 9 členů strategického týmu MČ (převážně vedoucí 

odborů), 2 vedoucí odborů nezastoupených ve strategickém týmu 

Organizační pomoc: 8 členů žákovského zastupitelstva 

Moderování: RNDr. Pavel Roušar – starosta MČ, Iva Hájková – koordinátorka MA21 

Program veřejného fóra: 

 

1. Strategické plánování v MČ, prezentace starosty MČ 

2. Změny v Újezdu nad Lesy z pohledu dětí, prezentace žákovského zastupitelstva 

3. Problémy v MČ, prezentace starosty MČ 

4. Práce u tematicky zaměřených stolů 

5. Diskuze nad výstupy 

6. Závěr, sdělení dalšího postupu  

V úvodním vystoupení starosta MČ Praha 21 informoval o způsobu zpracování strategického 

plánu MČ na desetileté období, o procesu místní Agendy 21 a o strategické vizi MČ. 

Strategický plán bude mít tři hlavní části: analytickou, návrhovou a realizační. V současné 

době je zpracována první část a bude umístěna k připomínkování na webu MČ i se 

strategickou vizí. Druhá část je nyní zpracovávána na základě všech veřejných výstupů, na 

základě podkladů strategického týmu MČ, mikrotýmů a komisí. Také bude umístěna 

k připomínkování na webu MČ. Kompletní strategický plán bude schvalovat zastupitelstvo 

MČ Praha 21 na svém červnovém zasedání. Byly zmíněny některé problémy MČ v různých 

oblastech. 

Žákovské zastupitelstvo navázalo na starostu MČ s prezentací výsledků mapování 

problémů/námětů žáků ZŠ. Mapování bylo uskutečněno na 1. stupni i 2. stupni a bylo patrné, 

že se náměty mnohdy odlišují. 

Po skončení úvodních prezentací bylo občanům sděleno, jakým způsobem se mohou zapojit 

do práce u jednotlivých tematicky zaměřených stolů: 

1. Školství, kultura, sport, volný čas 

2. Sociální a zdravotní oblast 

3. Životní prostředí 

4. Doprava 

5. Rozvoj území, infrastruktura, majetek 

6. Veřejná správa, informovanost, bezpečnost 

7. Občanská vybavenost, podpora podnikání, bydlení 
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Všichni mohli využít odbornou pomoc a vysvětlení jednotlivých zástupů ÚMČ Praha 21 

připravených u tematických stolů. U každé oblasti bylo i možno seznámit se s dosavadními 

výstupy umístěnými na nástěnkách. 

Po sepsání problémů/námětů u jednotlivých stolů byly všechny přečteny „zástupcem“ tohoto 

stolu s možností krátké diskuze. Většina občanů u stolů byla schopna označit vždy dva pro ně 

největší problémy/náměty. 

Na závěr byl sdělen další postup, kdy všechny náměty občanů budou sepsány a předány 

k řešení jednotlivým garantům ze strategického týmu MČ. Ti s jednotlivými komisemi určí 

postup a způsob řešení. Výstupy žákovského zastupitelstva budou s dětmi rozděleny na tzv. 

„školní“ a „obecní“. Obecní budou předány též komisím k dalšímu řešení (pozn. komise jsou 

poradním orgánem rady MČ Praha 21). Rada MČ bude informována o způsobu řešení, 

průběžné informace budou uveřejňovány v Újezdském zpravodaji a na webu MČ. 

Starosta MČ poděkoval občanům za účast a předal žákovskému zastupitelstvu a „zástupcům“ 

jednotlivých stolů perníkový znak MČ Praha 21. 

Problémy – náměty, které občané sepsali u jednotlivých stolů, jsou níže uvedeny tak, jak je 

občané zformulovali. Pokud občané některé preferovali, jsou uvedeny v úvodu a označeny 

číslem pořadí. 

Kurzívou jsou uvedeny problémy – náměty z lístečků (odevzdáno v počtu 97), které občané 

vyplňovali anonymně na výzvu starosty MČ a z hodnotících dotazníků (odevzdáno v počtu 

46). Jedná se o vyjádření občanů, které nebyly sepsány u tematických stolů a veřejně 

předneseny. Někdo uváděl problémy – náměty, které byly sepsány u stolů.  

ŠKOLSTVÍ 

1. Nesouhlas se slučováním – splynutím mateřských škol (zrušit pracovní skupinu 

jmenovanou RMČ). 

2. Obec by měla podporovat soukromé školky, do kterých chodí děti, které se z kapacitních 

důvodů nedostaly do obecní školky. Nevyužívá potenciál soukromých školek. 

MČ nedostatečně komunikuje. 

Na webu MČ pro školství samostatnou sekci. 

MČ nedodrží, co slíbí. 

Zefektivnit rozhodovací a řídící proces na škole. 

Ucelit koncepci výuky jazyků (návaznost výuky angličtiny – rozšíření na ZŠ). 

Uvedení konkrétních důvodů pro vyhlášení konkurzů na ředitelky MŠ a ředitele ZŠ 

Zkvalitnění výuky na 2. stupni ZŠ. 

Malá kapacita mateřských školek. 

Malá kapacita základní školy. 

Zlepšit výuku na 2. stupni ZŠ. 

Školství. 

Malý počet obecních MŠ. 
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VOLNÝ ČAS 

 

1. Nedostatečný dohled a bezpečnost na multifunkčním hřišti – devastace, alkohol atp. 

(chybí místo pro setkávání 12 – 13 let). 

2. Dobrá dostupnost na kole (sportovišť, škol apod.), aby tam děti mohly chodit bez dozoru 

rodičů, kteří jsou v práci, tj. bezpečnost cesty. 

Nabídka k založení rodinného centra odmítnuta, preferuje se Neposeda Běchovice po 

představení našeho projektu (pozn. nabídka od HS Sluníčko). 

Rozvoj Sboru dobrovolných hasičů i pro děti, pomoc organizacím, spolupráce s MŠ a ZŠ. 

Odmítnutí podpory pro vybudování zoo koutku, eko koutku. 

Kultura.  

Level – kino, kinosál. 

Neexistence funkčního kulturního a společenského centra. 

Více volnočasových aktivit pro děti i dospělé. 

SOCIÁLNÍ OBLAST 

1. Odlehčovací služba pro rodiny pečující o svého seniora. 

2. Chybí komunitní centrum. 

3. Zvýšení počtu terénních sociálních pracovníků. 

4. Domov pro seniory (Domov důchodců). 

Nízká kapacita soc. služeb nebo absence některých služeb. 

Sociální služby. 

Málo aktivit pro seniory. 

ZDRAVOTNÍ OBLAST 

1. Pohotovostní lékárna. 

2. Dostupná pohotovost. 

ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ 

1. Kanalizace. 

2. Celková čistota a úpravnost obce, hluk. 

3. Znečištění hlukem (sekačky ve svátek a neděli). 

Komise ŽP by měla pracovat ve prospěch obce a občanů. Prospěch např. školy, parkování 

vyřešit jinak než kládami. 

Znečištění exkrementy a plasty. 

Elektrosmog. 

Údržba a neničení zeleně, pravidelné sekání. 

Parkování na nezastavěných parcelách. 

Omezení průjezdu nákladních automobilů pod vysokými pokutami a tvrdě. 

Kanalizaci dokončit všude i ve staré zástavbě. 

Zákaz volného pobíhání psů v obci, v lese. 

Hluk z restaurace u Rohožníku po 22. hodině. 

Odpadky ve škarpách u hl. ulice. 

Celková čistota obce, zapojit mládež. 

Obchvat. 
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Málo stromů na veřejných prostranstvích – ulice před školou. 

Jízda čtyřkolek. 

Prašnost. 

Čistota okolo autobus. smyčky na Rohožníku. 

Ochrana zelených ploch před zahradou. 

Topení pevnými palivy – kouř – pálí se vše. 

Čistota – úklid okolo kontejnerů. 

Borovská ul. – neukáznění pejskaři. 

Sulovická 468 – bez košů na psí exkrementy. 

Majitelé psů neuklízí exkrementy. 

Hluk sekaček. 

Vedle ul. Čelkovické existuje malá ulička (asi beze jména), kde vůbec nikdo neuklízí, ale 

pořád padá listí ze sousedních zahrad a jejich majitelé neuklízí. 

Les za konečnou Rohožník – džungle. 

Smyčka v Borovské slouží pouze pro venčení psů – lepší využití pro místní děti, zajištění 

úklidu uličky z Borovské směrem k hřišti – katastrofální množství psích exkrementů. 

Malešovská, Kynická – psí exkrementy. 

Čankovská – chybějící předzahrádky. 

Nevyřešená otázka trvalé ochrany lesa a trvalé poškozování (kanalizace, těžba). 

Odpadky, plasty. 

Hasiči – kontejnery. 

Čenovická – málo stromů, trávník se zužuje směrem k lesu. 

Úklid Újezda. 

Upravenost – sekání zeleně, úklid chodníků a veřejných prostor. 

Okenská – parkování na volném pozemku, rozježděná tráva, hromadění odpadků v okolí. 

Žárovická – postupná devastace parku + čistota okolí. 

 

DOPRAVA 

 

1. Obnovit autobus 109 alespoň na Jarov. 

2. Vyloučit TIR z průjezdu obcí. 

Přizpůsobit jízdní řády nejen mikrobusu 260 vlakům i z Kolína (odjezdy, příjezdy) a 

prodloužit dobu, kdy jezdí do večera. 

Zastávku před školou pro odvoz dětí ze školy. 

Obnovit jednání o obchvatu. 

Zajistit MHD i pro oblast za Penny (Donínská a dál) + přes zastávku Blatov. 

Výměna autobusu č. 109 za č. 163 – jen z Dolních Počernic. 

Zajistit MHD k poště. 

Zpomalení dopravy (auta) v celém úseku obce (50 km). 

Kolik doplácí obec na provoz MHD č. 260. 

Kdo rozhodl o zrušení autobusu č. 109. 

Kdo povolil zrušení parkovacích míst u školy. 

Optimalizovat řízení křižovatky v Běchovicích. 

Posunutí stanice MHD – Újezd nad Lesy směr Běchovice směrem na východ ke křižovatce. 

Ul. Čentická = škola, park – jízda na kole v protisměru – jednosměrná ulice. 

Silná doprava ve vedlejších ulicích. 

Okolí zdravotního střediska – vybudovat větší počet parkovacích míst (pro lékaře i pro 

pacienty). Dětská ambulance – vchod zezadu a s nemocnými dětmi přijíždějí auty – zasláno 

emailem. 
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Doprava MHD – zvětšila se doprava auty. 

251, 260 – spoj na poštu, 303 nenapojuje na 261. 

Parkování Rohožnická. 

Chotěnovská ve špičkách velké množství aut, zajistit jednosměrnost vozovek. 

Doprava na hlavní komunikaci. 

Úprava příjezdů autobusů k vlakům, týká se aut. linek 251, 260, 391, 303 do žel. zastávky 

Praha – Klánovice. 

Autobus č. 251: odjezd z Rohožníku o 5 minut dříve, aby bylo možno přestoupit na autobus 

303 u školy (směr Klánovice), v současné době se nestíhá a čekáme dalších ½ hodiny.  

Chabeřická – velká frekventovanost aut 

Starokolínská 312, Blatov – kvalita komunikací. 

Doprava na Černý most ve špičce. 

Holšická – jednosměrka není dodržována, hustý provoz, nedodržování rychlosti. 

Jednosměrné ulice neefektivní. 

Dovážení dětí do školy autem. 

Dokončit plán jednosměrek. 

Staroklánovická – omezit funkci semaforů v nočních hodinách. 

Málo autobusových zastávek na hlavní. 

Rápošovská (druhý konec ulice) – chybí nápis, název ulice. 

Pozdní příjezd autobusů k vlakům během rekonstrukce hlavní ulice. 

 

ROZVOJ ÚZEMÍ, INFRASTRUKTURA, MAJETEK 

 

1. Snížit hlavní silnici, vybudovat chodníky. 

2. Udělat podél hlavní komunikace kanalizaci, poté zelené pásy a chodníky. 

Sítě ze zeleného pásu, stromy podél silnic. 

Aromaty z obce (benzínka v obci nikdy více, vypudit). 

Chybí nájezdy na chodníky pro handicapované, doplnit na stávající. 

Obchvat, obchvat, obchvat. 

Odstranit „kokošku“ – nelze vyzvedávat děti ze školy pro nedostatek parkovacích míst. 

Minimalizovat výjimky rozbíjející charakter zástavby obce (3 m odstup apod.). 

Stav místních komunikací (díry). 

Zimní údržba. 

Více cyklostezek. 

Kácovská – po uložení kanalizace nedávno fa Čermák a Hrachovec do původního stavu 

(soukromá investice zničena). 

Špatný povrch komunikace + silná doprava (Oplanská, Druhanická). 

Lišická, zátarasy u policie. 

Chotěnovská – hustota dopravy, opravit komunikaci na výjezdu na Staroklánovickou. 

Živonínská ul. – nejsou nájezdy na chodníky pro kočárky, handicapované. 

Ul. Lukovská v zimě – napadne-li sníh, jsme jak na ztracené vatě. 

Služby pro občany – čistírna oděvů, opravna obuvi. 

Domanovická – špatný stav komunikace. 

Nedostatek chodníků. 

Budčická – povrch vozovky. 

Poříčská – náledí, sníh. 

Oplanská – není odvodnění, sítě v zeleném pásu, nedodržena uliční čára a výška terénu. 

Hulická – málo parkovacích míst. 

Špatné provedení oprav vozovky, kdo přebírá provedené práce. 
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Kanalizace a její dokončení. 

Kanalizace Novosibřinská, 7 – 12/2011 provádění kanalizace včetně povrchu, leden 2012 

opětovné rozkopání na stejném místě. 

Kanalizace se provádí horním způsobem. To je zbytečně drahé. Vidí to opravdu každý. 

Kanalizace Chmelická + silná doprava, kanalizace Novosibřinská. 

Kojická – povrch, neexistence chodníků. 

Zalešanská – neexistence chodníků – méně bezpečné pro děti. 

Rozšiřující se výstavba a nerealizovaná vybavenost infrastrukturou. 

Přílišná zastavěnost, stavební výjimky, neúcta k zeleni a veřejnému prostoru. 

Brzická – stav povrchu, ul. není ve vlastnictví MČ, proto nám nebylo umožněno zavedení 

plynu do domu. 

Rozbitá silnice po opravě kanalizace od zastávky Blatov. 

Sudějovická – zanedbané dětské hřiště. 

Přetížený hlavní tah, nivalita. 

Výstavba na výjimky. 

Hrádková – povrch vozovky, úklid sněhu. 

Škarpy podél silnice. 

Hrádková – kvalita silnice + opravy 

Chmelická – prašnost, nejsou chodníky. 

Zimní údržba. 

Omezit výstavbu. 

Kýnická – stav silnic. 

Ctiněveská – chybí orientační čísla. 

Nové části ulic navazující na stávající nepojmenovávat nově, ale využít názvů stávajících ulic. 

Kvalita silnice u parku Blatov včetně úpravy průjezdu touto ulicí – návrh slepé ulice, popř. 

retardéry. 

 

VEŘEJNÁ SPRÁVA, INFORMOVANOST, BEZPEČNOST 

 

1. Zvýšení bezpečnosti v křižovatce Novosibřinská x Staroklánovická při odbočení vpravo 

(ve směru do Prahy) 

2. Oblast Blatova (Čenovická) časté krádeže aut a vloupání do nich. 

3. WWW stánky, přehlednost a aktuálnost informací. 

Orientační čísla na domech. 

Zvýšení hlídkové činnosti policie. 

Kolik bude stát MA21. 

Co fungovalo, bourá se, nic nového to nepřináší (školky sjednocení, konkurz na ředitele). 

Není možno veřejně vystoupit, svolat veřejné fórum. 

Rozhodování formou referenda. 

Potvrzování trvalého pobytu dětí do 1. tříd – jinak organizováno. 

Nekompetentnost rozhodování. O nás bez nás. Překopávání všeho dobrého co fungovalo. 

Přebujelá administrativa – jednání zastupitelstva, jedná bez předchozího projednání s 

odborníky a občany. 

Pohyb pochybných existencí v Ježovické ul. 

Osvětlení. 

Otevřený Újezd není, řeší sám a nedá na názory občanů. 

Bezpečnost před ZŠ – pomoc policie. 

MČ nečerpá dotace. 
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Neukáznění řidiči. 

Odstoupení rady. 

Neukázněnost opozice. 

Častější setkávání s MČ. 

Psi bez vodítek. 

Rozdílnost názorů a nechuť k dohodě. 

Bezpečnost dětí při přecházení hlavní silnice u zast. Rohožnická. 

Hluk z restaurace u Rohožníku v noci, po 22 hod. 

Obtěžování sousedů nevychovanými psy (hluk, výkaly), sekačkami a jinými stroji v neděli, ve 

svátek. 

Efektivní správa. 

Rozhádanost, rozdmýchávaná zlá vůle od VV, nespolupráce opozice ODS, naschvály a 

pomluvy.  

Zastupitelé se nedokáží slušně domlouvat – jsme všichni z Újezda, tak nejde o politiku, ale o 

priority obce, které jsou celkem jasné.  

Nekulturní komunikace, zastupitelé se hádají, spousta lidí nesouhlasí, ale jen remcají a 

nedělají nic. 

Hrádková – rychlost průjezdu automobily. 

Poříčská – krade se tam. 

Nemožné přecházení Rohožnické z důvodu objížďky, parkování. 

Čenovická – hodně se krade (auta i v domech). 

Neničte životní prostředí (dětmi) lezení a ničení stromů a jiné. 

Špatné řízení obce (spotřebování finanční rezervy). 

Agenda 21, která nevede k řešení žádného problému, který se akutně týká MČ a které se 

prohlubují. 

Zvýšit bezpečnost při přechodu hlavní silnice 

 

OBČANSKÁ VYBAVENOST, PODPORA PODNIKÁNÍ, BYDLENÍ 

Centrum pro setkávání mládeže. 

Neexistence hlavního náměstí – místa pro obchody, setkávání lidí, akce, pošta atd. 

Nevyužitý polyfunkční dům. 

Dlouhodobá zanedbanost občanské společnosti, dlouhodobé podfinancování a neúčelné 

investice v uplynulých letech. 

Rozvrstvení obyvatelstva – sídliště x stará zástavba. 

Realizovat pořadová čísla domů (modrá). 

Malá možnost zaměstnání. 

 

Občané měli možnost vyjádřit se anonymně k níže uvedeným otázkám. Níže je uveden jejich 

soupis tak, jak je občané napsali. 

 

S čím jsem byl(a) spokojen(a) na veřejném fóru 

Žákovské zastupitelstvo 

S tématy 

Se snahou 

Vedení veřejného fóra 

Zájem občanů o problémy 

Výborná organizace 

Že se vše zapsalo 
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Že se to konalo 2x 

Konstruktivní tón p. starosty a moderátorky 

Celkově s tímto fórem občanů a vedením MČ P21 

Uspokojilo mě to, že fórum bylo 

Snaha o řešení a komunikaci  

Snahou řešit problémy lidí v obci 2x 

Zcela nový a koncepční přístup ke strategii obce a zapojení veřejnosti 

Jsem spokojen s možností říct svůj názor 

Různost problémů 

Účast, aktivity 

S ničím 2x 

S občany, kteří přišli 

Zapojení dětí (ZŠ) do diskuze = výborné, otevřené možnosti říci názor 

Snaha o prezentaci strategie, základní informace 

Počáteční účastí 

 

S čím jsem byl(a) nespokojen(a) na veřejném fóru+ náměty 

S ničím. Hodinu se mluví o ničem a na skutečné problémy dáte deset min. – obrazně. 

Opravdu státní správa, zasedání o ničem. 

Nespokojena. 

Nebylo to příliš dobře zorganizováno. 

Nebyla přijata veřejná rozprava. 

Fórum považuji za nezdařilé. 

Tato forma neodpovídá zájmům občanů, nebyl prostor pro řešení problémů občanů. 

Těžko zvladatelné řešení problémů. 

Nebyl prostor pro diskuzi, mnoho napsaného nebylo diskutováno. 

Málo místa, jiný prostor pro veřejné fórum, kulaté stoly. 

Utínání diskutujících, vyhýbavé odpovědi starosty. 

Dejte svůj názor na papír, my ho pak vyhodíme – shrnutí dnešního zasedání. 

Agenda 21 je nesmysl. 

Témata by měla být řešena odděleně, aby se lépe projednala. 

Nevím, zda se závažné problémy dostanou – vejdou do TOP 14, záleží na lidech u stolu. 

Objektivnější je referendum jako ve Švýcarsku. 

Problematika školství nebyla vůbec řešena. 

Bylo projednáno minimum/nic, vzít v potaz všechny zapsané body. 

Více času na dané problémy, diskuze 2x. 

Smutný pocit z vystupování řady dospělých = nekulturní chování. 

V zákoně o konkurzu je „může“ vyhlásit, prázdniny MŠ děti – i dítě si má odpočinout od 

kolektivu – psychologie. 

Jistá část obecenstva nechce akci pochopit. 

Výstupy z kulatých stolů měly být předem někde vyvěšeny k prostudování, není možné v půl 

hodině toto stihnout. 
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Jak jsem se o veřejném fóru dozvěděl(a) 

MŠ Rohožník 

Sousedka 

Od dětí ze ŽZ 

Od dítěte z notýsku ZŠ 2x 

Z letáku 7x 

Pozvánka 5x 

Vývěska úřadu 2x 

Újezdský zpravodaj 12x 

Vylepením letáku na zastávce MHD 3x 

Osobně 

Na čaji o pátém u pana starosty 

Email 9x 

 

Hodnocení setkání / známka od 1 do 5 (od nejlepší po nejhorší): 

Srozumitelnost prezentací  2,28 

Příležitost pro aktivní účast  2,76 

Obsah programu – jeho pestrost  2,65 

Moderace/facilitace akce  2,70 

Atmosféra akce  3,09 

 

 

Žákovské zastupitelstvo (ŽZ) v ZŠ Polesná uskutečnilo v měsících prosinec 2011 – leden 

2012 šetření mezi žáky školy na téma Změny v Újezdu nad Lesy očima dětí. Výsledky 

prezentovali na veřejném fóru 18. 1. 2012.  

Návrhy jsou seřazeny podle 1. a 2. stupně dle četnosti od největšího k nejmenšímu. Číslo před 

každým návrhem určuje počet žáků, kteří se pro něj vyjádřili. 

1. stupeň 1. – 4. třída 

186 nové hřiště  

165 více obchodů 

154 in-line dráhy 

148 více laviček 

98 chodníky 

96 bazén 

85 nové parky 

61 kratší intervaly školního autobusu 

34 hokejový stadion 

29 více parkovacích míst 

14 aquapark 

12 kino 



Závěrečná zpráva z Veřejného fóra 18. 1. 2012                                                       MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy 

 
 

Stránka 10 z 11 

 

10 bowling 

7 obchodní centrum 

5 metro  

3 bobová dráha 

3 Dinopark 

3 ČNB 

3 ZOO 

3 hračkářství 

1 více přechodů 

1 kašna do parku 

1 přírodní divadlo 

1 ohrada pro koně 

1 dům pro děti 

1 Mc Donald´s 

1 rybník 

1 dětský koutek 

1 více semaforů s policisty 

1 sportovní centrum 

1 další odpadkové koše 

 

2. stupeň 5. – 9. třída 

 

65 automat na jídlo 

64 zlepšit školní obědy 

57 školní bufet 

45 více využít polyfunkční dům (posilování, diskotéky) 

44 minikino 

37 skříňky na brusle, koloběžky ve škole 

30 vstup do školy na čip, 

27 cyklostezky, chodníky, in-line 

18 opravit díry v silnici a chodníky 

17 lepší skatepark 

17 park 

13 nové zařízení ve škole 

12 obchvat Prahy 

11 více ramp ve skateparku 

10 osvětlení skateparku 

10 chodníky v ulicích 

9 na křižovatce u Lidlu by měla stát policie 

6 omezit dopravu na Novosibřinské 

6 více otevřených dnů v knihovně 

5 oprava ulic Čekanovská a Tuchotická 
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3 více semaforů a přechodů 

3 vyčistit a opravit zastávky 

3 opravit zničená hřiště 

2 více odpadkových košů 

2 prodloužení dirtu ve skateparku  

2 více parkovacích míst 

2 více hlídek na újezdském hřišti 

1 semafor u přechodu zastávka Sudějovická  

1 zrcadla ke křižovatce ul. Chotěnovská, Toušická, Toužimská  

1 školní autobus i směr Běchovice 

1 retardéry směrem od Úval do Prahy 

1 v zimě údržba silnic a ulic, úklid z veřejného prostranství 

1 nové pomůcky ve škole 

1 více místa k sezení v okolí školy 

1 semafor u Penny marketu 

1 chodník v ul. Čížovské 

1 retardéry v ul. Domanovická 

 

Zapsala Iva Hájková dne 26. 1. 2012 

 

          

 

              


